



Saksliste styremøte onsdag 15. november kl. 18.30

Innkalt:, Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, Danny Fåland, Helene Ågedal.

Til stede: Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, Danny Fåland.

Ingen kommentar til protokoll. Tilbakemelding på protokoll sendes leder innen 2 dager etter at protokoll er ferdig og levert ut. Leder sender så ut til gruppeleder og kontrollutvalg.

SAKER:

1. Gjennomgang av referat fra møte 6.11.23- ok.
2. Tidspunkt for årsmøte 2024
onsdag 28.02.24 kl.19.00, foajeen er booket. Gruppene leverer årsmelding innen fredag 19.01.24. Innkalling legges ut innen 14.02.
3. Kontakt med valgkomiteen til årsmøtet
Leder kontakter valgkomiteen (Lillian Bakken og Marianne Lislevand) med kontaktliste over alle som er i gruppene, og beskjed om hvem som står på valg i de forskjellige gruppene. I hovedstyret står Camilla Kvås, Reidun Bakken, Helene Ågedal på valg.
4. Oppdatering på hvem som er sponsorer
Gjennomgang av alle sponsorene, og skilting. Fakturering skal gjøres i februar (årlig).
5. Oppdatering på skiltreklame
Gjennomgått.
6. Nærmiljøtiltak – ny garasje for lagring av utstyr
Leder jobber med å skrive og levere byggesøknad til kommunen.
7. Betalingssatser på trimrommet for 2025
Styret sender spørsmålet videre til trimgruppa om 2024 satser skal videreføres.
8. Evaluering av basaren
Innspill:
 - invitere gruppeledere til planlegging av basaren.
 - kan håndball også få en oppmerksomhet på basaren. Forslag om at alle som deltar i håndball blir tatt opp og presentert.
 - Trekning fra boka kan gjøres «ikke live» for eksempel mens premieutdeling/eller under siste årsalg. Lurt å sette på nr. på gevinstene på hovedboka- i tillegg til på liste over hvem som vinner på numrene ved trekningen.
 - kan noen andre enn håndballjentene ta årsalget, da de er en liten gruppe og må ha med voksne pga. alder.
 - dekket til 176 personer, ble satt mange ekstrastoler var godt over 200 mennesker. Hadde satt opp bordene enkeltvis, noe som viste seg å være lurt.
 - Det ble greit med mat, var igjen noen pølsepakker (disse lagt på frys til eventuelt ski-

arrangement til vinteren) og en kake. Matsalget så ut til å gå veldig greit.

-Dårlig oppslutning på til- rydding til basaren (frisbee hadde ansvar).

9. Økonomi

Bruk av midler idrettsforbundet har gitt som skal gå til barn og unge 6-18 år. Midlene er utbetalt til KIL og må innen februar 2024 rapporteres bruk eller hvordan det skal brukes. Dette skal tas opp på styremøte i januar.

10. Saker fra årsmøtet:

- a. Maling av trimrommet. Ok, gjennomført. Fått nye taklys via kommunen.
- b. Kjøp av tredemølle. Utsettes til 2024.
- c. Kjøp av kompaktor. Skigruppa jobber med saken, pengene er innvilget brukt i år (2023).

11. Eventuelt

- a. Skal svømmingen legges inn i eksisterende eller eventuelt egen gruppe? Bente og Danny jobber med å lage en egen gruppe for organisering av bading. Koordinere badevakter/nr2 og fordele antall ganger.
- b. Hva tenker vi om barnetrimmen, skal de legges inn under en eksisterende gruppe? Disse kan ligge under styret.
- c. Dommerutfordring. Mail fra Lyngdal Idrettslag. Konsmo IL har ikke spillere i kretsserien, dette gjelder ikke oss. Men vi vil anbefale at dommerkurset tas av de som er interesserte, de som har gjennomført kurset vil få ekstra betalt ved dømming.

- d. Digital nøkkel til trimrommet står som offline, denne bør komme på nett. Batteri i boksen bør også settes opp at skal byttes med jevne mellomrom (eks. hver 3 mnd).
- e. Spørsmål om trenere kan få gavekort for jobben som gjøres. Styret tenker at det må gjøres likt for alle som deltar som frivillig, det er per nå at er at alle får gratis tilgang i trimrommet.
- f. Friidrett og ski gruppa bør ha en felles leder pga. de har felles økonomi, også veldig greit for styret og forholde seg til kun en person (blitt noe forviklinger i forhold til både økonomi og til oppgaver på basaren).
- g. Spørsmål om ungdom under 18år kan delta på styrketrening på torsdager i hallen. Styret tar kontakt med Susann og hører hva de tenker, tilbudet ble publisert med at det var for alle over 18år.
- h. Det skrives avtale med sport1 mandal. Det gis og beskjed om hvilke av plaggene vi har tenkt at er aktuelle å selge.
- i. Spør Vismæ om de kan ta på seg arbeidet om å digitalisere KIL logoen.

Nytt styremøte blir onsdag 24.01.24 kl.18.30.

Innkalling ved leder, Camilla Kvås.

Protokollført av Bente Fiddan